



## Lier Motorsportklubb

### STYREMØTE NR 6. 2016

**Tid:** Tisdag 27.09.2016 kl. 18:00  
**Sted:** Klubbhuset  
**Deltagere fra styret:** Kristin Skjølaas, Arild Røste, Rolf Hoff,  
Bo Eklund, Rolf Ole Bekkevold og Steinar Alvestad  
**Forfall:** Inga Steingrimsdottir

---

Møteplan: 17.10.16  
14.11.16  
12.12.16

---

#### Sakliste:

##### Vedtaksaker:

Sak 23.16 Gjennomgang og godkjenning av forrige møtereferat.  
Sak 24.16 Godkjenne regnskap til og med august  
Sak 25.16 Oppfølgingsaker  
Sak 26.16 Enduro spor  
Sak 27.16 Fylke skal ha inspeksjon  
Sak 28.16 IK Manual for banegruppa

##### Orienteringssaker:

O-sak 33 Komiteledere  
O-sak 34 Oppsummering av lag NM  
O-sak 35 Støy og klage  
O-sak 36 Prøvedag

## Referat vedtakssaker:

| Sak nr. | Beskrivelse  | Vedtaksdato<br>Alle vedtak | Ansvar | Frist<br>Status |
|---------|--|----------------------------|--------|-----------------|
| 23.16   | <b>Gjennomgang av forrige møtereferat</b><br>Møtereferatet er gjennomgått og godkjent..<br>Enstemmig vedtatt i styret.   | 27/9-16                    |        |                 |
| 24.16   | <b>Regnskapet til og med august 2016</b><br>Ingen endring i forhold til forrige referat.   | 27/9-16                    |        |                 |
| 25.16   | <b>Oppfølgingssaker</b><br>Ingen saker   | 27/9-16                    |        |                 |
| 26.16   | <b>Endurospor</b><br>Det er kommet et ønske fra endurogruppa om at de ønsker å jobbe videre med et utvidet enduro spor. Fra styrets side er dette i orden, det er imidlertid viktig at styret informeres under veis.<br>Enstemmig vedtatt. | 27/9-16                    |        |                 |
| 27.16   | <b>Fylke skal ha inspeksjon.</b><br>De har meldt sin adkomst på torsdag 29.09.16<br>Det blir da kontroll av anlegget og IK manual, oljeutskiller og støymåling.  | 27/9-16                    |        |                 |
| 28.16   | <b>IK 5.1 Manual for Banegruppa.</b><br>Det er blitt laget en manual for banegruppa.<br>Denne er enstemmig godkjent.   | 27/9-16                    |        |                 |

## Referat orienteringssaker:

| Sak nr. | Beskrivelse   | Dato    | Ansvar | Frist<br>Status |
|---------|---|---------|--------|-----------------|
| 0-33    | <b>Komitéledere</b><br>Valgkomiteen jobber videre med kandidater til komiteene.   | 27/9-16 |        |                 |
| 0-34    | <b>Oppsummering av lag NM</b><br>Lag NM er gjennomført med god stil.<br>Det er et ønske at dekalering skal dekkes av klubben, ca. kr. 1500,-<br>Dette legges inn i budsjettet for 2017 (handlingsplanen). | 27/9-16 |        |                 |

|             |   |         |          |  |
|-------------|---|---------|----------|--|
| <b>O-35</b> | <b>Støy og klager</b><br>Det er kommet inn en klage på støy fra Tranby. Rolf Ole svarer på denne.   | 27/9-16 | ROB      |  |
| <b>O-36</b> | <b>Prøvedag</b><br>Det legges opp til prøvekjøring på tirsdager, Rolf H og Frode deler på denne.  | 29/8-16 | RH       |  |
| <b>O-37</b> | <b>Prøvedag for Isberg og utleie av lagringsplass</b><br>Det er kommet to forespørsler om leie/låne anlegget, styret støtter dette så lenge det ikke er i veien for vanlig drift. | 29/8-16 | SA<br>AR |  |
| <b>O-38</b> | <b>NTG og trening</b><br>Det er avtalt med NTG at de får benytte anlegget til trening, mot at de stiller som trenere for klubben.   | 29/8-16 | BE       |  |
|             |   |         |          |  |

Steinar Alvestad

Rolf Ole Bekkevold